

# HERMES



## Cape Cod Tonneau Gem-Set Rose Gold

With this new interpretation of the Cape Cod Tonneau watch, Hermès displays its deep-felt attachment to the famous seaside resort on the East Coast of the United States and to the collection named after it. The distinctive design evokes the link of the Hermès anchor chain and takes on an even more precious and authentic dimension with a rose gold case set with 52 full-cut diamonds. Their subtly luminous reflections echo the white mother-of-pearl dial and the delicate sprinkling of stylised numerals. A stunning celebration of life's most precious moments.

Movement	Quartz
Functions	Hours and minutes
Case	Tonneau-shaped in 18K rose gold set with 52 TW VVS diamonds (1.3 cts) Glareproofed sapphire crystal
Dial	Natural white mother-of-pearl
Bracelet/Strap	Etruscan or black alligator leather with 18K rose gold pin buckle

# HERMES



## Cape Cod Tonneau Gem-Set Rose Gold

Avec la nouvelle interprétation de la Cape Code Tonneau, la maison Hermès démontre son profond attachement au célèbre cap de la côte Est des Etats-Unis et à sa collection éponyme. La boîte caractéristique évoque le maillon des bijoux Chaîne d'Ancre d'Hermès et s'inscrit dans une dimension plus délicate et authentique avec une boîte en or rose sertie de 52 diamants de pleine taille. Leur subtil jeu de lumière fait écho à la nacre blanche du cadran et au poudroisement de ses chiffres stylisés. Une véritable célébration des heures précieuses.

Mouvement	Quartz
Fonctions	Heure et minute
Boîtier	Tonneau en or rose (18K) sertie de 52 diamants TW VVS (1.3 cts) Verre saphir antireflet
Cadran	Nacre naturelle blanche
Bracelet	Cuir alligator étrusque ou noir avec boucle à ardillon en or rose (18K)